
 

 

 

 

 

Children's and baby clothes shop. 

This business specializes in the sale of clothing for children and babies for 39 years now. Customers can benefit 

from a personalized, honest and unpressurised service, which encourages them to return regularly and be loyal to the 

company. With many years in service, employees have successfully developed a more personal relationship with 

them. The store is located in a shopping mall in an ideal and busy location in northeastern New Brunswick. 

This shop offers a variety of clothing for nascent ranging up to 16-year-old children. Different accessories are also 

available in store. The clothes offered are of renowned lines and suppliers, which means that they are of good 

quality and that they sell at a slightly higher price than in supermarkets. Customers have choice and often find what 

they are looking for as the inventory is vast. The business is in operation all year long from Monday to Saturday. 

After running the business for nearly 20 years, the owner now wants to sell the business to take a well-deserved 

retirement. This is an excellent business opportunity for anyone with an interest in the field. It is also possible for the 

future owner to offer additional products such as bedding, children's shoes and more. In addition, employees are 

loyal to the company and are very competent. They provide a very professional and reliable service for so many 

years and it is a good augury for the future. If you have any questions, do not hesitate to contact us.  

Boutique de vêtements pour enfants et bébés. 

Cette entreprise se spécialise dans la vente de vêtements pour enfants et bébés depuis maintenant 39 ans. Les clients 

peuvent bénéficier d'un service personnalisé, honnête et sans pression, ce qui les incite à revenir régulièrement et à 

être fidèles à l'entreprise. Grâce à ses nombreuses années en service, les employés ont réussi à développer une 

relation plus personnelle avec ceux-ci. La boutique est située dans un centre d'achat à un endroit idéal et achalandé 

dans le nord-est du Nouveau-Brunswick. 

Cette boutique offre une variété de vêtements pour les naissants jusqu'au enfants âgés de 16 ans. Différents 

accessoires sont aussi disponibles en magasin. Les vêtements offerts sont de lignes et de fournisseurs renommés, ce 

qui veut dire qu'ils sont de bonne qualité et qu'ils se vendent à un prix un peu plus élevé que dans les grandes 

surfaces. Les clients ont du choix et y trouvent souvent ce qu'ils recherchent puisque l'inventaire est très vaste. Les 

clients peuvent profiter d'un service pendant toute l'année, et ce, du lundi au samedi. 

Après avoir géré son entreprise pendant près de 20 ans, la propriétaire désire maintenant vendre l’entreprise afin de 

prendre une retraite bien méritée. Il s’agit d’une excellente opportunité d’affaires pour quiconque ayant un intérêt 

dans le domaine. Il est aussi possible pour le futur propriétaire d'offrir des produits additionnels tels que de la literie, 

des chaussures pour enfants et autres. De plus, les employés sont loyaux à l’entreprise et sont très compétents. Ils 

offrent un service depuis bien des années, ce qui augure bien pour le futur. Si vous avez des questions, n’hésitez pas 

à nous contacter. 

Asking Price /Prix demandé : $349,000$ 

Included in the asking Price/Inclus dans le prix demandé:  Fournitures, mobilier, équipements et 
l'inventaire /Supplies, Furniture, Equipment and Inventory. 
Local Size: 2,200 sq.ft./pi2    Site Area: - 

Revenus /Income: $470,396    Cash Flow/ Fonds de roulement: $86,828 
Monthly Payroll / Paie mensuelle:$2,895  Inventory/Inventaire: $75,000 
Year Acquires/Année d'acquisition : 1998  Year Established/ Année établie: 1978 
Full-Time Employees/Employés à temps plein: 2 Part-Time Employees/Employés à temps partiel: 2 
 
Reason for Sale/ Raison de la vente: Retirement/Retraite. 


